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Protokół 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Czeladzi 

w dniu 3 lutego 2010 

 
 
 
 
obecni 
 
stan radnych – 20 
obecnych      - 17 
 

 

 

Skład Rady Miejskiej: 

 

 

1. Zofia Bazańska   - obecna 

2. Krystian Dąbrowski  - obecny 

3. Krzysztof Francikowski  - obecny 

4. Ewa Fronczek   - obecna 

5. Marcin Gadecki   - obecny 

6. Ireneusz Gawroński  - obecny 

7. Janusz Gątkiewicz  - obecny 

8. Iwanowski Sylwester  - obecny 

9. Marian Kita   - obecny 

10. Teresa Kocot    - obecna 

11. Wiesław Konderak  - obecny 

12. Kamil Kowalik   - obecny 

13. Renata Malinowska  - nieobecna 

14. Andrzej Mentel   - obecny 

15. Jolanta Moćko   - obecna 

16. Marcin Musiał    - nieobecny 

17. Władysław Oczkowicz  - obecny 

18. Irena Owczarz   - obecna 

19. Dominik Penar   - nieobecny 

20. Marek Rajca   - obecny 

 
 

dot. pkt. 1 - porządku obrad sesji 

 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Otwieram V sesję Rady Miejskiej zwołaną na podstawie ustawy o samorządzie gminnym 
witam wszystkich przybyłych gości 
 
 
W sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  uczestniczyli 

Burmistrz Teresa Kosmala, Z –ca Burmistrza Jakub Szurdyga, Skarbnik Miasta Urszula 
Polak-Wałek, Sekretarz Miasta Dorota Bąk, mieszkańcy 
 
 
 



 
 
 

dot. pkt. 2 - porządku obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Stwierdzam, Ŝe na sali sesyjnej jest wystarczająca ilość radnych do kontynuowania obrad. 
 

 

dot. pkt. 3 - porządku obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Czy ktoś z Państwa wnosi jakieś zmiany do porządku obrad ? 
 
 
Radny Andrzej Mentel : Prosiłbym o wprowadzenie do porządku obrad punktu 7, który  
miałby brzmienie, wnioski i interpelacje radnych oraz wnioski i postulaty mieszkańców  
i innych podmiotów do Rady Miejskiej po pkt. 2 
 
Radny Władysław Oczkowicz : Chciałbym w ramach spraw bieŜących zabrać głos w dwóch 
sprawach dot. wniosku pana Szałańskiego i rozliczenie realizacji boisk przy szkole nr 7 
 
Głosowanie za wnioskiem Radnego Andrzeja Mentla 
 
16 głosów za 
0   głosów za 
0   głosów wstrzymujących 
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Autopoprawka uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na umorzenie zaległości  
 
Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek : Autopoprawka dot. rozszerzenia podstawy prawnej  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Stwierdzam, Ŝe Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad 
 
 

PROPONOWANY 
PORZĄDEK OBRAD  V SESJI 

RADY MIEJSKIEJ  W CZELADZI 
03 luty 2011r  godz. 1000 

 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie- zatwierdzenie  protokołu z poprzedniej  sesji: 

a).  sesja z  01.12.2010 
b).  sesja z  22.12.2010 
c).  sesja z  29.12.2010 

5. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 
6. Wnioski i interpelacje radnych: 



a).  przedstawienie wniosków i interpelacji  radnych  

b).  odpowiedzi  na wnioski  i interpelacje radnych.  

 

7. Wnioski i postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej: 

a) przedstawienie do rozpatrzenia, zgłaszanych przez mieszkańców wniosków i postulatów  

b)  odpowiedzi na przedstawione  wnioski i postulaty mieszkańców i innych podmiotów do  

     Rady Miejskiej 

c)  odczytanie i rozpatrzenie spraw kierowanych do rozpatrzenia do Rady Miejskiej 

 
8. Rozpatrzenie projektów i  podjęcie uchwał w sprawie: 

D o t y c z ą c e  z m i a n  w  b u d Ŝ e c i e  m i a s t a  n a  2 0 1 0 r . :   

1).  Zmian w budŜecie miasta na 2011r 

D o t y c z ą c a  u s t a l e n i a  w y n a g r o d z e n i a  B u r m i s t r z a :   

2). w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta  

D o t y c z ą c e  i n n y c h  s p r a w  z a s t r z e Ŝ o n y c h  u s t a w a m i  d o  

k o m p e t e n c j i  r a d y :   

3). w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego  

4). w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa Zofii i Kazimierza Mikoda na bezczynność Burmistrza 
Miasta Czeladź w wykonywaniu swoich obowiązków oraz zadań ustawowych 

5). w sprawie wyraŜenia zgody na umorzenie zaległości Pana Zdzisława Skiba wobec Gminy 
Czeladź (poręczenie poŜyczki CKS Czeladź według umowy z dnia 09.08.2001r) 

6). w sprawie przyjęcia do realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta Czeladź na lata 2011-2015 

7). w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2011 

8). 
w sprawie trybu i sposobu powołania i odwołania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania 

8a). 
w sprawie ustalenia odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

D o t y c z ą c e  p r z y j ę c i a  r a m o w y c h  p l a n ó w  p r a c y   K o m i s j i  

9). 
w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Bezpieczeństwa na 2011r 

10). 
w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Regulaminowo- Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych  

na 2011 r  

11). 
w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011r 

11a). 
w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Polityki Społecznej  i Zdrowia na 2011r 

11b). 
w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji  Rozwoju i Polityki Przestrzennej na 2011r 

11c).  
w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji   Edukacji, Kultury i Sportu 

D o t y c z ą c e  w y n a j m o w a n i a  n i e r u c h o m o ś c i   

12). 
w sprawie wyraŜenia  zgody na przedłuŜenie z dotychczasowym najemcą umowy najmu 
lokalu uŜytkowego usytuowanego w budynku przy ul. Nowopogońskiej 26 w Czeladzi 

13). 
w sprawie zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uŜytkowego usytuowanego w budynku 
przy ul. 17 Lipca 25 w Czeladzi z dotychczasowym najemcą na czas oznaczony 5 lat 

14). 
w sprawie zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uŜytkowego usytuowanego w budynku 
przy ul. 11 Listopada 9a w Czeladzi z dotychczasowym najemcą na czas oznaczony 3  lat 

D o t y c z ą c e  w y d z i e r Ŝ a w i a n i a  n i e r u c h o m o ś c i  :   

15). 
w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 39/20  k. m. 42  o pow. 250m

2  

połoŜonej przy ul. Buczka w Czeladzi. 



16). 
w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 70/35 oraz części działki nr 70/47  k. m. 
57  o łącznej pow. 443m

2  
połoŜonych przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi. 

17). 
w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 22/7  k. m. 31  o pow. 22m

2  

połoŜonej przy ul. Słonecznej w Czeladzi. 

18). 
w sprawie  umowy dzierŜawy działki nr 130 k.m. 56 o pow. 817m

2
 połoŜonej  przy ul. 27 

stycznia w Czeladzi  

 
 

9. Sprawy bieŜące (przesyłki do wiadomości  Rady Miejskiej, dodatkowe informacje i 

zapowiedzi)  

 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

dot. pkt. 4 - porządku obrad sesji 

 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z 1.12.2010? 
 
Głosowanie  
 
16 głosów za 
0   głosów za 
0   głosów wstrzymujących 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z 22.12.2010? 
 
Głosowanie  
 
16 głosów za 
0   głosów za 
0   głosów wstrzymujących 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z 29.12.2010? 
 
Głosowanie  
 
16 głosów za 
0   głosów za 
0   głosów wstrzymujących 
 
 

dot. pkt. 5 - porządku obrad sesji 

 
 
Radny Władysław Oczkowicz: proszę o to, Ŝebyśmy wrócili do dobrych praktyk  



i otrzymywali informację międzysesyjną w skróconej wersji w materiałach sesyjnych. 
Pytania przygotujemy na następną, sesję 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Sprawozdanie z działalności między sesjami burmistrza będzie 
odpowiednio wcześniej, na kaŜdą inną sesję  

 

dot. pkt. 8 - porządku obrad sesji 

 
ppkt.1 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2011r. 

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak–Wałek  

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Czy są pytania? 

Głosowanie imienne uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Czeladź na 2011 rok 
 

Głosowanie  

 
16 głosów za 

  0 głosów przeciw  

  0 głosów wstrzymujących 

 

ppkt.2 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Wynagrodzenie zostało zaproponowane w takiej samej wysokości dla pani Burmistrz, w 
jakiej wysokości otrzymywał poprzedni burmistrz 
 

Dyskusja  

W dyskusji udział wzięli 

1. Radca Prawny Borys Budka 
2. Radny Władysław Oczkowicz 
3. Kierownik wydziału Prawno Organizacyjnego Arkadiusz Olechwieruk 
4. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
5. Radny Janusz Gątkiewicz  
5. Radny Andrzej Mentel 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Ogłaszam 5 minut przerwy 
 
Wznawiam obrady po przerwie 
 
Dyskusja  



W dyskusji udział wzięli 

1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko: Odczytuję uchwałę 
dot. wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta „uchwala się wynagrodzenie dla Burmistrza 
Miasta, wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 6.000 zł brutto, dodatek funkcyjny w 
wysokości 2.100 zł brutto, dodatek za wieloletnią pracę w wysokości określonej w art. 38 
ustawy o pracownikach samorządowych § 2 ustala się dla Burmistrza Miasta dodatek 
specjalny w kwocie 40%, łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego to jest 
3240 zł brutto 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Kto z Państwa jest z przyjęciem projektu uchwały? 

Głosowanie imienne  
 

Głosowanie  

 
17 głosów za 

  0 głosów przeciw  

  0 głosów wstrzymujących 

 

 

 

 

dot. pkt. 6 - porządku obrad sesji 

 

Krystian Dąbrowski : Chciałbym zapytać, czy istnieje moŜliwość przywrócenia 
wcześniejszego przebiegu trasy linii autobusowej nr 88. Czy istnieje, moŜliwość, aby trasa 
busa 988 przebiegała takŜe, przez ul. Dehnelów, ul. Legionów. Ostatnia sprawa to usunięcie 
trzech słupków, przy Muzeum Saturn, utrudniają one dojazd mieszkańcom. 
 
Radna Irena Owczarz : Ul. Węglowa, tą ulica nie da się przejść, chciałabym się dowiedzieć, 
kto tą ulica zarządza?. 
 
Radny Ireneusz Gawroński : Ul. Zwycięstwa, wnoszę o ustawienie po prawej stronie ulicy 
patrząc od ronda w kierunku tzw. dawnej Genewy znaku zatrzymywania się i postoju. 
Plac zabaw w Parku Jordana, proszę oddzielić zjeŜdŜalnię wraz z piaskownicą od pozostałych 
obiektów. Mieszkańcy proszą o skuteczne egzekwowanie świadomego łamania przepisów 
przez kierowców, którzy blokują i korkują ul. Zwycięstwa. Dewastacja obiektów na stadionie 
przy ul. Mickiewicza, zniszczone pomieszczenie kasy, zniszczone ławki w sąsiadującym ze 
stadionem parku, jak pani Burmistrz ma zamiar przeciwdziałać aktom wandalizmu. 
Musimy zabezpieczyć stadion przed organizowaniem spotkań towarzyskich w porze 
wieczorowej i nocnej. 
 
Radna Zofia Bazańska : Chciałam przyłączyć się do interpelacji radnego Dąbrowskiego  
dot. przywrócenia linii 88 i 988. Dystrybucja biletów przez KZKGOP, niemoŜliwość kupienia 
biletów miesięcznych. Zwrócili się do mnie przedstawiciele Związku Emerytów i Rencistów 
w Czeladzi w sprawie obiecanego czeku na obchodach pięćdziesięciolecia związku  
 



o wysokości 3000, który do tej pory nie został zrealizowany, Światła na ul. Staszica proszę  
o sprawdzenie tych świateł. 
 
Radny  Andrzej Mentel : Mieszkańcy zwrócili się do mnie w sprawie parkingów na Osiedlu  
Nowotki, aby zastanowić się nad koncepcją przebudowy parkingów z powodu braków miejsc. 
Mieszkańcy pytają, czy jest moŜliwość taka, aby autobus linii 42 i 27 jadąc z Będzina jechał 
dalej niŜ na Kombatantów na ul. Grodziecką i Szpitalną, związane jest to z odległością?. Czy 
jest moŜliwość, aby droga od restauracji Galeo do ul. Szpitalnej była drogą dwukierunkową 
Ŝeby z parkingu restauracji Galeo nie trzeba było skręcać na ul. Bytomską i zjeŜdŜać w dół 
tylko na ul. Szpitalną?. Wyjazd z ul. Tuwima na ul. Grodziecką po lewej stronie znajdują się 
tam miejsca parkingowe, gdzie samochody duŜych gabarytów stoją tak blisko skrzyŜowania 
Ŝe jest to bardzo niebezpieczne, czy jest moŜliwość postawienia tam znaku w odpowiedniej 
odległości? Pismo złoŜone przez klub Radnych Platformy Obywatelskiej dot. zapewnienia 
warunków lokalowych klubowi w budynku UM Czeladź do jego funkcjonowania. 
 

Radny Marian Kita : Mieszkańcy ul. Ogrodowej proszą o ograniczenie szybkości na tej 
ulicy. Mieszkańcy ul. Szpitalnej proszą o budowę klombów z roślin całorocznych przy  
ul. Szpitalnej 5. Plac zabaw za MOPS-em, jest bardzo zaniedbany wilgoć dostaje się do 
mieszkań z powodu braku światła. Zapadłe studzienki w ulicach po zimie, czy jest moŜliwość 
ich wyrównania? Sprawa anteny na ul. Borowej, mieszkańcy są przeciwni ze względów  
na silne pole elektromagnetyczne. Czy powstanie trzecioligowa druŜyna koszykówki 
męŜczyzn, czy będzie to zadanie Urzędu Miasta?. Pan Zdzisław Smolarski prosi o 
rozpatrzenie moŜliwości dekoracji uroczystej, niektórych części miasta tak jak np. Starego 
Rynku na Święto Konstytucji, Niepodległości, BoŜego Narodzenia i Nowego Roku za wzór 
niech słuŜą miasta sąsiednie. Uruchomienie przystanku autobusowego linii 27 i 42 przy 
Kombatantów w Czeladzi, proszę o ustosunkowanie się do tego pisma. 
 
Radny Janusz Gątkiewicz : Parking na ul. Trznadla pojawia się problem wjazdu. Sprawa 
ul. Miłej spółdzielnia się do tego oświetlenia nie przyznaję, czy Pan dyr. MZGK ma 
wiedzę, Ŝe spółdzielnia jest płatnikiem i ten licznik jest obciąŜeniem dla spółdzielni w 
związku z tym, powinna ona się zainteresować, brakiem tego oświetlenia. 
 
Radny Sylwester Iwanowski : Mieszkańcy zwrócili się do mnie w sprawie 
zagospodarowania terenów zielonych przy ul. Zwycięstwa, Krakowskiej, Warszawskiej. 
Byłem tam osobiście plac zabaw jest ładnie zrobiony, natomiast teren wokół jest obskurny. 
Chodnik na targowisku przy ul. Grodzieckiej nie jest całkowicie skończony. Koordynacja 
działań Miasta ze Spółdzielnią, trawy są koszone do połowy a od połowy nie są koszone 
poniewaŜ Spółdzielnia ma inny termin, schody z jednej strony są remontowane, bo naleŜą  
do Miasta a z drugiej nie bo naleŜą do Spółdzielni. Przyłączam się do interpelacji radnego 
Mentla w sprawie rozbudowy parkingów. 
 
Radna Teresa Kocot : Parking przy ul. Szpitalnej 31-33 sprawa ta wiąŜe się z podstawowym 
oznakowaniem. Jak wygląda działanie straŜy miejskiej dot. działań na skrzyŜowaniu przy 
szpitalu, parkowanie samochodów na dojeździe do skrzyŜowania ul. Będzińskiej  
ul. Grodzieckiej, skrzyŜowanie pod UM Czeladź? Chciałabym aŜebyśmy rozszerzyli 
działalność Muzeum Saturn. Jak wygląda sprawa umorzenia podatku przez byłego burmistrza 
w świetle protokołu pokontrolnego Regionalnej Izby Obrachunkowej. Zasadność 
funkcjonowania CTBS jaki jest cel przejmowania przez CTBS budynków od ZBK? Jaka jest 
liczba godzin przeprowadzonych w-f w Miejskim Zespole Szkół na przewiązce? Kiedy w 
Miejskim Zespole Szkół były kupowane meble? 



 
Radny Władysław Oczkowicz : Jak wygląda sprawa sprzedaŜy fotela burmistrza na tle 
przepisów, bo jest to majątek gminy? 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Mam uwagi, co do formy prowadzenia WOŚP, brak klasy, obraŜanie osób, które dawały datki 
rzeczy na licytację, jest mi przykro i wstyd po prostu za taką formę prowadzenia imprezy.  
Kwestionariusze dot. danych osobowych -  w jakim celu są gromadzone te dane, kto się tym 
zajmuje? 
 

 

dyr. MZGK Robert Szczupider : Sprawa słupków przy Muzeum Saturn, zostały one 
zamontowane, by ograniczyć dewastacje niszczenia terenu, Muzeum Saturn prosiło o montaŜ 
tych słupków, jeśli będą takie decyzje to słupki te zostaną usunięte. Sprawa ul. Węglowej  
to droga zakładowa nie jest to droga gminna, trzeba by ją skomunalizować podjąć uchwałę 
i dopiero Gmina moŜe coś z tą drogą robić. Zakaz zatrzymywania się i postoju na  
ul. Zwycięstwa zwrócimy się do komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego z tym tematem. 
Park Jordana oddzielenie zjeŜdŜalni od piaskownicy, jeśli jest taka wola ogółu to za tym 
idą konkretne koszty. Światła na ul. Staszica sprawdzimy to, parkingi na ul. Nowotki  
to temat , który się toczy od dawna jest to temat do uregulowania, za tym musza iść konkretne 
środki, ul. 17 Lipca  w roku ubiegłym zleciliśmy i została opracowana koncepcja budowy 
miejsc parkingowych przy ul. 17 Lipca, taka koncepcja jest muszą być na to odpowiednie 
środki. Ul. Bytomska ruch kierunkowy, zwrócę się do Komisji Ruchu Drogowego. 
Zła widoczność na ul. Bytomskiej wystąpimy o wprowadzenie zmian w ruchu drogowym  
w tym miejscu. Ograniczenie na ul. Ogrodowej ta droga jest drogą gminną ograniczenie 
tonaŜu na tej drodze spowoduje, automatycznie uniemoŜliwienie działalności tym firmom 
progi zwalniające jest to rozwiązanie, ale spowoduje to natęŜenie hałasu, wypadkowość na  
ul. Ogrodowej statystyki mówią, Ŝe od roku nie było ani jednego wypadku, Ŝadnej kolizji. 
Posadzenie krzewów przy ul. Szpitalnej 5 nie jest dobrym pomysłem, mamy inny pomysł 
na rozwiązanie tego problemu. Pismo Pana Smolarskiego w sprawie dekoracji i oflagowania 
Miasta, niestety na dekoracje brakuje pieniędzy, poniewaŜ są bardzo drogie, natomiast flagi 
są wywieszane w kaŜde święto państwowe. Parking na Piaskach była opracowana 
dokumentacja na przebudowę tego parkingu, jakie zamierzenia inwestycyjne są tej firmy nie 
wiem, zwrócimy się z pismem do tej firmy w tej sprawie. Spraw oświetlenia parkingu przy 
ul. Miłej umowę na dostawę energii do obwodu zasilającego te oświetlenie ma spółdzielnia  
to spółdzielnia płaci za to oświetlenie, nie jest to własność Gminy. Zagospodarowanie 
terenów przy ul. Krakowskiej, Zwycięstwa, Warszawskiej, Nowopogońskiej, to tereny naleŜą 
do spółdzielni Saturn. Fragment chodnika dot. wyjścia z ul. Auby jest to teren Gminy 
wymaga to działań inwestycyjnych, moŜemy to uzupełnić materiałem z demontaŜu tą  
drogę. Sprawa koszenia traw, nie mamy wpływu na spółdzielnie. Parking przy ul. Szpitalnej 
31 – 33 to nie jest nasz teren. 
 
Dyskusja  
W dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Krystian Dąbrowski 
2. dyr. MZGK Robert Szczupider – odczytuję protokół SRK ze spotkania w dniu 

07.01.2010  
3. Burmistrz Teresa Kosmala 
4. Radny Władysław Oczkowicz 



5. Radny Ireneusz Gawroński 
6. Radny Marian Kita 

 
Kierownik wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik : Zmiana trasy linii 88 w ubiegłym 
roku prowadziliśmy rozmowy z KZKGOP w celu uruchomienia dodatkowej linii 988 
która kursuje od 1 stycznia, takie były wtedy potrzeby, ze względów na liczne protesty 
mieszkańców. Analizowaliśmy funkcjonującą komunikację i napełnienie, które linie  
nie są obciąŜone, okazało się, Ŝe linia 88 jest najmniej uczęszczaną linią. Stąd taka decyzja 
Ŝeby zmienić trasę linie 88. WydłuŜenie linii 988, aby obsługiwała ul. Legionów i Oś. 
Musiała - nie odpowiem teraz państwu, na to pytanie poniewaŜ są prowadzone rozmowy 
przez panią Burmistrz z KZKGOP. Przystanku na Kombatantów nie moŜna zrobić, poniewaŜ 
jest to niezgodne z przepisami. 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli: 
 

1. Radna Zofia Bazańska 
2. Kierownik wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik 
3. Burmistrz Teresa Kosmala 

 
Dyr. MOSIR Henryk Michalski : Obiekt na stadionie na Piaskach, pierwszy raz zdarzyła się 
tak powaŜna dewastacja, Ŝe zostały wyrwane drzwi, wejście zostało zabezpieczone płytą 
OSB. Sprawa wandali od tego jest policja i straŜ miejska, aŜeby zwalczać tego typu 
przypadki. 
 
Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek – Słabikowska : 
Konkursy organizujemy w zakresie patologii, kultury i sportu. Wczoraj komisja rozpatrywała 
sześć ofert w sprawie sportu zostały one zaopiniowane przez komisję, zostaną przedstawione 
pani Burmistrz. To pytanie, które kieruje Pan Kita powinno być skierowane do MCKS 
jeŜeli jest taka potrzeba, to wystąpię z tym zapytaniem do MCKS i odpowiem na piśmie. 
Pytanie dot. w -f na przewiązce w Miejskim Zespole Szkół w przypadku SP 2 jest to 12 
godzin, w przypadku Gimnazjum nr 1 jest to 20 godzin. Meble były zakupione za czek  
w wysokości 5.000 za aktywność, były to krzesła i ławki. W marcu został zakupiony sprzęt 
nagłaśniający dla Polskiego Związku Emerytów Rencistów i Inwalidów w kwocie 3.450. 
Został przekazany protokołem z dnia 24.03.2010 dokumentacja ta została przekazana do 
związku. Myślę, Ŝe czek był symboliczny. 

 

Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli 
 

1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Radny Marian Kita 
3. Radny Andrzej Mentel 
4. Radna Teresa Kocot 
5. Radna Zofia Bazańska 
 

Burmistrz Teresa Kosmala : Sprawa WOŚP  to jedyna uwaga krytyczna, jaka do mnie 
dociera, fotel burmistrza to był fotel z masaŜem był licytowany dlatego, Ŝe taki fotel nie był 
mi potrzebny. 



 

Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli: 
 
1. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko 
2. Burmistrz Teresa Kosmala  
3. Radca Prawny Borys Budka 
4. Radny Władysław Oczkowicz 
5. Sekretarz Miasta Dorota Bąk 
6. pracownik wydziału Promocji Miasta Jakub Szwedowski 
7. Radny Kamil Kowalik 
8. Radny Wiesław Konderak  
9. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Ogłaszam 20 minutową przerwę 
 
Wznawiam obrady po przerwie 
 
 

dot. pkt. 7 - porządku obrad sesji 

 

 
Mieszkaniec Stanisław Guzak : Dziękuję za przywrócenie tego punktu w porządku obrad 
sesji mieszkańcy ul. 3 Szyb pytają w jaki sposób mają dojechać do lekarza, co się stało  
z publiczną tablicą ogłoszeń?. 
 
Dyr. MGZK Robert Szczupider : Ul. Pusta nie umiem z pamięci odpowiedzieć jaka jest 
długa. Sądzę, Ŝe ma gdzieś około, 250 moŜe 300 m, natomiast sprawa dojazdu do lekarza  
czy gdzieś indziej to jest sprawa komunikacji, trzeba podjąć rozmowy z prywatnymi 
przewoźnikami lub KZKGOP. Sprawa tablicy ogłoszeniowej na rynku nie wiem czy była taka 
czy nie natomiast na chwilę obecna budŜet mamy bardzo mały i w tym roku nie mam Ŝadnych 
środków przewidzianych, na taki cel. W ubiegłym roku zakupiliśmy cztery wiaty 
przystankowe i udało nam się w ramach tego zamówienia wymóc na dostawcy jako gratis 
jedną tablice ogłoszeniową, która jest zamontowana przy LIDLU na Piaskach. 
 
Burmistrz Teresa Kosmala : Problem jest dwu torowy autobus na pewno tam nie będzie 
jeździł być moŜe jakieś busy i to nie za często w takim stanie finansowym miasta, na pewno 
w tym roku ani w przyszłym droga ta nie będzie poprawiana, poniewaŜ nie ma na to 
pieniędzy. Szkoda, Ŝe ta droga nie weszła do programu Gospodarcza Brama Śląska, poniewaŜ 
wtedy moŜe by się udało ją poszerzyć ze środków unijnych. 
 
Mieszkaniec Górski : Ma Pani rację nie ma pieniędzy na podstawowe czasami środki  
w mieście, ale na bramy macie pieniądze, co jest waŜniejsze jakieś tam bramy, inwestycje czy 
pomoc mieszkańcom przecieŜ Czeladź to nie jest martwe miasto, ale miasto z mieszkańcami. 
Nie ma Czeladzi bez mieszkańców. 
 
Burmistrz Teresa Czeladź : BudŜet został zaprojektowany na podstawie roku 2010 



i poprzednich, został przyjęty bardzo trudny pieniędzy na Bramę Śląską nie mamy 
tu się Pan myli. Pozwolenia na budowę części tych dróg zostały wydane z końcem 2009 roku 
ale pozwolenie na budowę zostało zaskarŜone, nikt o tym nie wiedział, Ŝe jest nie 
prawomocne, mimo tego, odbyła się procedura odwoławcza w styczniu 2010 wykonano 
przetarg, następnie firma zaczęła roboty, a tym czasem szły procedury odwoławcze poniewaŜ 
niektóre strony się odwołały. Okazało się, Ŝe roboty te trwały do końca roku i dzisiaj mamy 
zaległości, poniewaŜ te roboty są niezapłacone, poniewaŜ nie było pieniędzy, musimy za nie 
zapłacić w 2012 r. 
 
 
Dyskusja  
W dyskusji udział wzięli: 
 

1. Mieszkaniec Górski 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Skarbnik Urszula Polak - Wałek 

 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Informuję o piśmie Czeladzkiego Stowarzyszenia Rozwój Miasta kierowane do Komisji 
Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
 
 

dot. pkt. 8 - porządku obrad sesji 

  

ppkt.3 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

 

Głosowanie imienne 

Głosowanie  

 
15 głosów za 

  0 głosów przeciw  

  0 głosów wstrzymujących 
 

 

ppkt.4 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa Zofii i Kazimierza Mikoda na 
bezczynność Burmistrza Miasta Czeladź w wykonywaniu swoich obowiązków oraz zadań 
ustawowych. 
 
Temat omawia Kierownik wydziału Prawno Organizacyjnego Arkadiusz Olechwieruk 
 
Dyskusja  
W dyskusji udział wzięli 
1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 



3. Mieszkaniec Kazimierz Mikoda 
Głosowanie imienne 

Głosowanie  

 
 7  głosów za 

 5  głosów przeciw  

 0  głosów wstrzymujących 

 

Skarga została uznana za zasadną 
 

ppkt.5 

 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na umorzenie zaległości Pana Zdzisława Skiba 
wobec Gminy Czeladź (poręczenie poŜyczki CKS Czeladź według umowy z dnia 
09.08.2001r). 
 
Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek 
 

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli 

1. Radny Wiesław Konderak 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
 

Głosowanie imienne 

Głosowanie  

 
11  głosów za 

 0   głosów przeciw  

 2   głosy wstrzymujące  

 

Skarga została uznana za zasadną. 
 

ppkt.6 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w 
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta Czeladź na lata 2011-2015. 
 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Marek Rajca: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał 
 

Głosowanie imienne 

Głosowanie  

 
12  głosów za 

 0   głosów przeciw  

 0   głosów wstrzymujących 



 

ppkt.7 

 

Projekt uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2011. 
 
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Marek Rajca: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała materiał dot. programu 
 
 
Głosowanie imienne 

Głosowanie  

 
12  głosów za 

 0   głosów przeciw  

 0   głosów wstrzymujących 

 
ppkt.8 

 
 
Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powołania i odwołania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 
 
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Marek Rajca: Komisja wydała  
pozytywną opinię 
 
Głosowanie imienne 

Głosowanie  

 
12  głosów za 

 0 głosów przeciw  

 0 głosów wstrzymujących 
ppkt.9 

 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze. 
 
Głosowanie imienne 
 

Głosowanie  
 
12  głosów za 

 0   głosów przeciw  

 0   głosów wstrzymujących 

 
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Marek Rajca: Komisja wydała  
pozytywną opinię w tej sprawie 



 
ppkt.10 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Bezpieczeństwa na 2011r. 
 
Głosowanie imienne 
 
Głosowanie  

 
12  głosów za 

  0  głosów przeciw  

  0  głosów wstrzymujących 

 
 

ppkt.11 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Regulaminowo-Inwentaryzacyjnej 
i Etyki Radnych na 2011r. 
 
Głosowanie imienne 
 
Głosowanie  

 
12  głosów za 

 0   głosów przeciw  

 0   głosów wstrzymujących 

 
ppkt.12 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011r. 
 
Głosowanie imienne 
 
Głosowanie  

 
12  głosów za 

 0   głosów przeciw  

 0   głosów wstrzymujących 

 
ppkt.13 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia na 
2011r. 
 
Głosowanie imienne 
 
Głosowanie  

 
12  głosów za 

 0   głosów przeciw  

 0   głosów wstrzymujących 

 



ppkt.14 

 
 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
na 2011r. 
 
Głosowanie imienne 
 
Głosowanie  

 
12  głosów za 

 0   głosów przeciw  

 0   głosów wstrzymujących 

 
ppkt.15 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 
 

Głosowanie imienne 
 
Głosowanie  

 
12  głosów za 

 0 głosów przeciw  

 0 głosów wstrzymujących 

 

ppk.16 

 

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przedłuŜenie z dotychczasowym najemcą 
umowy najmu lokalu uŜytkowego usytuowanego w budynku przy ul. Nowopogońskiej 26 w 
Czeladzi. 
 

Dyskusja  
 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Zofia  Bazańska 
2. Z –ca Burmistrza Jakub Szurdyga 
3. Radny Ireneusz Gawroński 
4. Z –ca dyr. ZBK Maciej Bednarczyk 
5. Kierownik wydziału lokalowego ZBK Ewa Kiedrzyn 
6. Radny Wiesław Konderak 
7. Burmistrz Teresa Kosmala 
8. Radny Janusz Gątkiewicz 
 

Głosowanie 

 

za – oczywista większość radnych 

przeciw  

wstrzymujących 



ppk.17 

 
Projekt uchwały w sprawie zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uŜytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 17 Lipca 25 w Czeladzi z dotychczasowym najemcą na 
czas oznaczony 5 lat. 
 
Dyskusja  
 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Janusz Gątkiewicz 
2. Kierownik wydziału lokalowego ZBK Ewa Kiedrzyn 

 
 
Głosowanie 

 

za – oczywista większość radnych 

przeciw  

wstrzymujących 

 
ppk.18 

 

Projekt uchwały w sprawie zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uŜytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 11 Listopada 9a w Czeladzi z dotychczasowym najemcą na 
czas oznaczony 3  lat. 

 

Temat omawia Kierownik wydziału lokalowego ZBK Ewa Kiedrzyn 
 

Głosowanie 

 

za – oczywista większość radnych 

przeciw  

wstrzymujących 

ppk.19 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 39/20  k. m. 42  
o pow. 250 m2  połoŜonej przy ul. Buczka w Czeladzi. 
 
Głosowanie 

za – oczywista większość radnych 

przeciw  

wstrzymujących 

 
ppk.20 

 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 70/35 oraz części 
działki nr 70/47 k. m. 57 o łącznej pow. 443m2  połoŜonych przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi. 
Głosowanie 

za – oczywista większość radnych 



przeciw  

wstrzymujących 

ppk.21 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 22/7 k. m. 31 o 
pow. 22m2  połoŜonej przy ul. Słonecznej w Czeladzi 
 
Głosowanie 

za – oczywista większość radnych 

przeciw  

wstrzymujących 

 
ppk.22 

 
Projekt uchwały w sprawie  umowy dzierŜawy działki nr 130 k.m. 56 o pow. 817m2 
połoŜonej  przy ul. 27 stycznia w Czeladzi. 
 
Głosowanie 

 

za – oczywista większość radnych 

przeciw  

wstrzymujących 

 

dot. pkt. 9 - porządku obrad sesji 

 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Odczytuję odpowiedź Komisarza Wyborczego na pismo dot. wygaśnięcia mandatu Pani 
Burmistrz Teresy Kosmali 
 
Udziela informację o zaproszeniu na koncert Walentynkowy w Odeonie  
 
Odczytuje pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sfinansowania deficytu  
7. 000 548 
 
Odczytuje pismo Regionalnej Izby Rachunkowej w sprawie opinii o prawidłowości 
planowanej kwoty długu Miasta Czeladź wynikającej z planowanych zaciągniętych 
zobowiązań  
 
Odczytuje pismo Stowarzyszenia na rzecz Pomocy Osobom Chorym i Niepełnosprawnym  
Hen Staw dot. dofinansowania działalności  
 
Dyskusja  
 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 

 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do Powiatowego Zarządu Dróg w Będzinie dot. 



uzupełnienia ubytków nawierzchni dróg 
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 
dot. ul. Będzińskiej i ul. Grodzieckiej  
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do Powiatowego Zarządu Dróg w dot. naprawy ubytków  
i wyrw powstałych w okresie zimowym w Czeladzi 
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 
dot. informacji o naprawach jezdni w Czeladzi po okresie zimowym  
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do przedsiębiorstwa budowlano inŜynieryjnego 
TELBUD w Katowicach dot. zadania modernizacja dróg ul. Zamiejska, Promyka, Kopernika 
27 Stycznia, Sienkiewicza, Spacerowa w Czeladzi 
 
Odczytuje pismo MZGK do Rady Powiatu – Komisja Rozwoju i Infrastruktury dot. wniosku 
zgłaszanego przez Burmistrza Marka Mrozowskiego, obniŜenie stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego  
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do pana Tadeusza Dziopa przy ul. Miłej dot. słupa 
oświetleniowego  
 
Odczytuje pismo do wiadomości Rady Miejskiej kierowane przez Marka Mrozowskiego  
do Wojewody Zygmunta Łukaszczyka dot. nadzoru prawnego nad zarządzeniami organu 
samorządu gminnego 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Radny Janusz Gątkiewicz 
3. Radny Władysław Oczkowicz  
4. Radny Ireneusz Gawroński 
 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Udziela informacji na temat legitymacji radnych, odpowiedź na pismo pana Szałańskiego 
to jest stanowisko komisji, czy Państwo radni przychylają się do tego stanowiska? 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Sesja w miesiącu lutym odbędzie się 24 lutego 2011r., to jest ostatni czwartek miesiąca 
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Zamykam V sesję Rady Miejskiej 
 
protokołował         Przewodnicząca 
Krystian Załęczny         Rady Miejskie w Czeladzi  
          Jolanta Moćko 


